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Fractie VRAAG Antwoord
5.b Verordening subsidie natuurvriendelijke oevers 2021
VVD Bij het onderdeel verordening subsidie natuurvriendelijke 

oevers: Wat is de datum van inwerking treding? Er staat nu 
de dag na bekendmaking, maar uit oogpunt van 
kenbaarheid is opname van en datum gewenst

8 februari 2021 wordt de datum van inwerkingtreding. 
Na de VV op 27 januari aanstaande moet de verordening nog bekendgemaakt worden om in werking te 
treden. Dit kost enige dagen. 

5.c. Limes Bubble Barrier
AWP In de argumenten voor de aanleg van de Limes Bubble 

Barrier wordt gesteld dat we onze verantwoordelijkheid 
pakken vooruitlopend op wat komen gaat.
Inderdaad wordt in ruwe versie WBP6 dit aangestipt: blz 
26: We pakken de waterverontreiniging door (micro)plastics en 
opkomende stoffen aan. Naast nutriënten wordt ons watersysteem vervuild 
door (micro)plastics en chemische (micro) verontreinigingen zoals 
medicijnresten. .... We formuleren, samen met andere waterschappen, 
provincies en het Rijk, beleid voor het tegengaan en bestrijden van 
waterverontreiniging door (micro)plastics en opkomende stoffen. We 
maken, in afwachting van landelijk beleid, maatwerkafspraken met 
gemeenten onder andere over PFAS.

Vragen:
Moet in WBP6 - om de boodschap nu wat krachtiger en 
actiever te maken - worden toegevoegd: over PFAS en 
microplastics.?

Dat zou goed kunnen en kan t.z.t. aan uw VV worden voorgelegd.

Wat zijn dan - in deze context - de afspraken die UvW heeft 
gemaakt in kader van de ketenakkoord kunststof-kringloop, 
zoals wordt gesteld bij Argumenten 1.1?

In het ketenakkoord kunststof kringloop spreken de partijen (waaronder de UvW) de ambitie uit om 
stappen te zetten gericht op het creëren van een duurzame markt van zowel de integrale 
productieketen van grondstoffen naar kunststof producten, het gebruik van deze producten door 
bedrijven en consumenten, alsook het hergebruik van materialen en producten na afdanking. Een 
belangrijk punt hierbij is het stimuleren dat daar waar de kunststoffen in het milieu komen of zijn 
gekomen, deze worden ingezameld en zo verantwoord mogelijk worden verwerkt. Hiermee conformeren 
de waterschappen zich aan het belang van verwijderen en duurzaam verwerken van plastics uit het 
afvalwater.

Gesteld wordt in par 3.1 dat Rijnland niet de investering 
doet, maar wel de eigenaar wil worden. 
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Vragen:
AWP Wie wordt feitelijk opdrachtgever voor de investering en 

hoe wordt eigenaarschap dan geregeld?
Er zijn verschillende partijen die de rol van opdrachtgevers op zich kunnen nemen. Bij voorkeur is dat 
de gemeente Katwijk. Mogelijk kan de gemeente de BTW verrekenen, wat de investeringskosten 
aanzienlijk kan drukken. Het is mogelijk dat een andere partijen opdrachtgever is dan diegene die 
uiteindelijke eigenaar wordt. De gemeente onderzoek momenteel wat de mogelijkheden en (juridische) 
consequenties zijn. Wanneer tot realisatie wordt besloten moeten de afspraken hierover worden 
vastgelegd in een samenwerkingsovereenkomst.

AWP Hoe wordt het mogelijk om een specifieke installatie aan te 
schaffen met een totale investeringswaarde boven 
aanbestedingsdrempels?

Een LBB is aan te merken als “een werk” op basis van Richtlijn 2014/24/EU. Volgens de 
aanbestedingswetgeving en aanbestedingsbeleid van overheden mag tot een bedrag van € 150.000,- 
enkelvoudig onderhands aanbesteed worden. Tussen € 150.000,- en € 1.500.000,- moet er meervoudig 
onderhands aanbesteed worden, of kan er gemotiveerd worden afgeweken van wetgeving en beleid.
De LBB is innovatief en de start-up “The Great Bubble Barrier” (TGBB) is op dit moment de enige partij 
die dit kan realiseren. Er zijn voldoende argumenten aan te dragen waarmee gemotiveerd kan worden 
afgeweken van de aanbestedingsregels.

AWP In Risicoparagraaf wordt uiteraard gesteld dat de 
exploitatiekosten kunnen mee of tegenvallen. Daarom 
worden de exploitatiekosten over 3 jaar geëvalueerd. 

Vragen:
AWP Wat gaat er met de evaluatie gebeuren? Met welk doel 

wordt nu specifiek benoemd dat er over 3 jaar wordt 
geëvalueerd wordt en wat kunnen binnen de totale 
exploitatie de gevolgen hiervan zijn?

Voor de exploitatiekosten zijn een aantal aannames gedaan. Voor de hoeveelheid af te vangen afval zijn 
deze  onderbouwd met onderzoek, maar niet gestaafd in de praktijk. Hiervoor wordt een 
monitoringsprogramma opgezet (zie ook volgend punt). We gaan er vanuit dat er seizoensvariatie 
bestaat en variatie tussen de jaren. Daarom is gekozen voor een evaluatiemoment na 3 jaar. Het kan 
zijn dat de hoeveelheid onder- of overschat is, wat gevolgen heeft voor de exploitatiekosten. Wanneer 
realisatie in beeld komt, wordt een samenwerkingsovereenkomst opgesteld tussen partijen, waar we dit 
evaluatiemoment in opnemen met afspraken over eventuele verrekening van de (meer)kosten. 

AWP Is een evaluatie van de werking van de installatie en de 
opbrengst (in minder ton plastics in de zee) niet veel leuker 
om te horen. E.e.a. uiteraard in relatie tot de 
(exploitatie)kosten.

Dat is zeker het geval, de LBB leent zich bij uitstek voor monitoring. Dit is naast het verwijderen van 
plastics en het creëren van bewustwording een belangrijke doelstelling. Met de monitoringsgegevens 
kan inzicht worden verkregen in het rendement van de installatie en wat we zo bijdrage aan het 
terugdringen van de hoeveelheid plastics in de zee. Ook de herkomst van het plastics kan worden 
bepaald, wat brongerichte aanpak mogelijk maakt. 

VVD Bij het onderdeel bellenscherm: 
Wat is de reden dat Rijnland niet bijdraagt aan de 
installatie?

Er zijn verschillende partijen betrokken bij het plasticprobleem (producenten, gemeenten, provincie, 
waterbeheerders). Rijnland vindt het belangrijk dat al deze betrokken partijen een bijdrage leveren. We 
hebben gekozen om bij te dragen door eigenaarschap te nemen van de installatie en de kosten voor de 
exploitatie te dragen. Dit past het beste bij de rol die Rijnland heeft (zie argumenten 2.1 en 2.2 in de 
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beleidsnota). Over 10 jaar gaat dit om een bijdrage van € 420.000 (of € 460.000 als je 
verwijderingskosten meeneemt). Rijnland levert daarmee een flinke bijdrage. 


